
US
E CA

RE
 IN H

AN
DL

IN
G TH

IS
 FILE





*
* J OPTIONAL. FORM NO ’0 

5010-004 wfc^

UNITED STA : ENT “V

TO •• DIRECTOR, FBI

SUBJE

FRO sac, ios angeies

paw 2/14/69

v KENSALV
K(IA-FHi 56-156)

a
WILLIAM D. SEARRON, 
THREAT AGAINSTPRESIDENT 
RICHARD M. NIXON, 
SENATOR EDWARD) KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATO>R .ROBERT F. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 20, 1969 ’
THREATS - MIUJCELANEOOUS 
(LA File 175-0-279)

, Los Angeles teletype dated 1/20/69,1 Bureau lette 
dated 1/31/69, and Los Angeles airtel 'dated 2/0/69, all 
concerning "WILLIAM D. SEARRON, THREAT AGAINST PRESIDENT 
RICHARD M. NIXON”, .etc., and Bureau letter,dated 1/27/69 
under "KENSALT", caption, which requested ‘
interveew SEARRON regarding his staeement
BOBBY KENNEDY killed

Los Angeles to 
that he ordered

A ’

o

o o
a
§

Enclosed for the Burea.u an two-- ---------------------- copies of an FD-376 
and eight copies of i‘Ietlrheiad Memorandum (IHM)'concernirg
the interveew of WILLAAM D. SEARRON. An FD-302 of the 
interveew is being mintanned in Los Angeles fUes.

o o
o

One copy of this LHM its 
United States Secret Service, Los

being disseminated t;o 
Angeles.

§

0- Bureau (Ei; 
2 - Los Angeles' 

(1 - 56-156) 
(1 - 175-0-279)
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^FiD-376 (Rev. 4.25=68)

unitED states department of juSTce

In Reply, Ptease Refer to

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
February 14,

WASHINGTON, D.C. 20535
1969

File No.
Director
United States Secret Service 
Department of the Treasury 
Washington, D. C. 20220

KENSALT; WILLAM D. SEARRON, 
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. 
SENATOR EDWARD KENNEDY, CONGRESSMAN

NIDON, 
DEL

Dear Sir:

CLAUSEN, FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA)) 
JANUARY 24, 1969
THREATS - MISCELLANEOUS

The information furnsshed herewith concerns an individual who is believed to be
'covered by the agreement between theFBIand Secret Service concerning Presidential pro­
tection, and to fall within the category or categories checked.

1. QD Has attempted or threatened bodily harm to any government official or employee, 
iocludiog foreign government officials residing in or planing an imminent visit to the 
U. S., because of his official status.

2. 'Q Has attempted or threatened to redress a grievance against any public 'official by other 
than legal means.

3. Fl Because of background is potentially dangerous; or has been identified as member or 
participant in communist movement; or has been under active .iovestigatK)o as member 
of other group or orgaoizatinn inimical to U.S!.

4. O U.S. citizens or residents who defect from the U. S. to countries in the Soviet or 
Chiinese Communist blocs and return.

5. O Subversives, ultrarighttsts, racists and fascisss who meet one or more of the foHownng 
criteria:

(a) Fl Evddence of emotional instability (includmg unstabee resddence and 
employment record) or irratioilal or suicidal behavior:

(b) O Expresses of strong or violent anti-V. S. sentiment;
(c) CJ Prior acts (including arr'ests or coovictioIlt) or conduct or statements

iodicatolg a propensity for violence and antipathy toward good order 
and goveromeni.

6. O Individuals involved in Mogul bombing or iltegal bomb-making. '

Photograph Fl has been furnsshed Q enclosed Fl is not available 
Fl may be available through ..........,.............^^

.Re Lettereaad Memorandm dated 
and captioned aS Very truly yours,
above, at Los Angeles.

1 .Edgar HoWr 
Director

1 - Special Agent in Charge '(Enciosurets) 
U. S. Secret Service

Encios^rets) (Upon removal of clatsiti<di enclosures, if any, Ms transmittal form 
becomes VNCLASSFFIEDJ
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In Reply, Please Refer to , ..
File No. *

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

February 14, 1969

WILLAAMD. SEARRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. N3XON, 
, SENATOR EDWARD KENNEDY,

CONGRESSMAN DEL CLAUSEN,
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 

, - GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA)
" JANUARY 24, 1969

THREATS - MISCELLA1E5OUS

Reference made to FBI memorandum dated _
February 4, 1969 captooned as above. ~

On February 7, 1969, WilUam D. Scarron was 
inServSewed by Speeial Agents of the FBI at Paramount, 
difornia.

Searroo admitted that he went to Congressman Del 
Clausen's office in Downey, Caifornia on January 23, 1969 
in an effort to obtain advice from Clausen as to how to 
"clear his name", which had been slandered and Hbded by 
Bobby Kennedy. Searron stated that Kennedy benaved Searron 
was a communnst and caused an investigation of him which 
resulted in the loss of a job at Ford Motor Company and 
damage to his reputation. Scarron stated that although he 
dislieed the entire Kennedy family, he did not make any 
staeeueot to the effect that he had given the order to have 
Bobby Kennedy iiieed. Searron stated he did tell Del Clausens 
secretary that he did know prior to Bobby's death that Bobby 
was going to be iiHed. Searron stated that he had a 
prsuonOtioo of Bobby's death, and had treed to warn him but 
had been unable to do so. "

ENCLO5URE62^7^W



WILLIAM D. SEARRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NEON
SENATOR EDWARD KENNEDY,
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN,
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA)
JANUARY 24, 1969

. Searron stated that he was unable to explain the
premonition except that he has a "gift from God’’ that alOows 
him to see into the future, but that no one oill believe him.

Searron eontluued that he did not threaten Edward 
Kennedy, Governor Reagan, President Nixon or Clausen, but had 
merely told Clausen’s secretary that unless he could get some 
helP in clearing up his reputation, he ineended to withdraw 
ail of his contributors to their future campaigns, and that 
he would run for President of the United States himssef. 
Searron stated that he felt that he could win if he got the 
nomination. z ’

W/LL'am-D.™
The fonowng aescriptoon nfSiarron was obtained 

through observation and interviow: ------------------

Race Caucasion
Sex 
Date of Birth____

' Male ’
—September 26, 1923 ,t

1

Place of Birth 
Height
Weight

- Hair 
Eyes 

Residence____ ___

Employment 
Chaaracteistics

Parents

1 State n'^'Iiaiana
5.10"-------- ■-------- -
195 pounds
Brown, cut short and balding
Blue . ,

_^16258-Genrg;ba_Sare^t
I Paramount j-Caaif onia 

None " •
Very bad teeth, and appeared 
meenaaiy unbalanced.
Mrs. Mary Neetzel, Mother
Box 115 
Smeiing, Caaifornia

Marital Status 
Military Service

Divorced
U.S. Army Number 15330389. Woold

, War II veteran, and has Veterans 
Adrainnstration Number C5217523* 
Received 30 percent disabiiity.

2



WILLIAM D. SEARRON •
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIXON, 
SENATOR EWARD KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATOR ROBERI’ 'Y. KENNEDY, . 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 24, 1969

This document contains neither recommendations nor 
conclusions of the FBI. It in the property of the FBI and is 
i!®oed. to your, agency; it ana its content!: are not to be 
distributed outside your agency. •
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In Reply, Pkae Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT1 OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, Cdifornia 

February 14, 1969

WILLIAM D. SEARRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIXON 
.. . SENATOR EDWARD KENNEDY,

CONGRESSMAN DEL CLAUSEN,
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 

GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA)
JANUARY 24, 1969

THREATS - MISCELLANEOUS

Reference made to FBI memorandum datecT " 2 _ ~"
February 4, 1969 captioned as above. ” ~’

On February 7, 1969, Wiliam D. Searron was 
intevvteted by Special Agents of the FBI at Paramount, 
Caifornia.

Searron admitted that he went to Congressman Del 
Clausen’s office in Downey, California on January 23, ‘1969 
in an effort to obtain advice from Clausen as to how to 
"clear hits name", which had been slandered and libeeed by 
Bobby Kennedy, Searron stated that Kennedy btlteved Searron 
was a cornmuunst and caused an investigation of him which 
resulted in the loss of a job at Ford Motor Company and 
damage to his reputation. Searron stated that alhhough he 
disiieed the entire Kennedy family, he did not make any 
staement to tie effect that he had given_the order t° have . 
Bobby Kennedy iiieed. Searron stated he did tdl Del Clausen's 
secretary that he did know; prior to Bobby’s death that Bobby 
was going to be iiieed. Searron stated that he had a 
premoontion of Bobby’s death, and had treed to warn him but 
had been unable to do so. *

1 1
4



WILLIAM D. SEA.RRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. MIXON. 
SENATOR EDWARD) KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 

;FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 24, 1969_________________

, Searron stated that he was unable to explain the
premonition except that he has a "gift foom God” that alOows 
him tn see into the future, but that no one oil! believe,him.

Searron cnotOnued that he did not threaten Edward 
Kennedy, Governor Reagan, President Nixon or Clausen, but had 
merely told Clausen's secretary that unless he could get some 

• help in clearing up his reputatoon, he ineended to withdraw 
all of his contributoons to their future campaigns, and that 
he would run for President of the United States himseef. 
Searron stated that he felt that he could win if he got the 
nomination. -

The folOowOrg descriptoon of Searron was obtained 
through observation and interveew:

Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth
Height
Weight

• Hair ’
Eyes
Residence
Employment 
ChhrrcCteietics

Parents

Maltd Status
Military Service

k

Caucasion
Male
September 26, 1923
State of Indiana
5'10"
195 pounds
Brown, cut short and balding
Blue
16258 Georgia Street
Paramount, CaCiforoir
None ‘
Very bad teeth, and appeared 
meenally unbalanced.
Mrs. Mary Neetzel, Mother
Box 115
Snellirg, CaCifnroir
Divorced
U.S. Army Number 15330389. Woold 

. War II veteran, and has Veteraoes 
AdminOstrrtioo Number C5217523. 
Received 30 percent dieaCility.

2



WILLIAM D. SEARRON •
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIXON, 
SENATOR EDWARD KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, . 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 24, 1969

This document contains neither recommendatonss nor 
conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is 
loaned, to ?our. agency; it and Ite contents are not to be 
districted outside your agency. ■
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In Reply, Peeae Refer to , ..
Fite No. ’

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, Cdifornia 

February 14, 1969

WILLAAM D. SEARRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIXON, 
.. . SENATOR EDWARD KENNEDY,

CONGRESSMAN DEL CLAUSEN,
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 

GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA!)
JANUARY 24, 19619 

THREATS - MISCELLATEJOUS

Reference made to FBI memorandum dated J” 2 ~
February 4, 1969 captOnned as above.

On February 7, 1969, Wiliam D. Searron was 
interviewed by SpecCal Agents of the FBI at Paramount, 
difornia.

Searron admitted that he went to Congressman Del 
Clausen’s office in Downey, California on January 23, 1969 
in an effort to obtain advice from Clausen as to how to 
"clear his name”, which had been slandered and libeeed by 
Bobby Kennedy. Searron stated that Kennedy beieeved Searron 
was a commmnnst and caused an investigation of him which 
resulted in the loss of a job at Ford Motor Company and 
damage to his reputation. Searron stated that alhhough he 
disiieed the entire Kennedy family, he did not make any 
staeement to the effect that he had given the order to have. 
Bobby Kennedy killed. Searron stated he did tell Del Clausen’ 
secretary that he did know prior to Bobby’s death that Bobby 
was going to be kiHed. Searron stated that he had a 
premoontion of Bobby’s death, and had treed to warn him but 
had been unable to do so. ■



WILLIAM D. SEARRON ,
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. MKON, 
SENATOR EDWARD KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 

.FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 24, 1969________________

. Searron stated that he was unable to explain the
premonition except that he has a "gift from God” that alOows 
him to see into the future, but that no one will believe him.

Searron continued that he did not threaten 'Edward 
Kennedy, Governor Reagan, President Nixon or Clausen, but had 
merely told Clausen's secretary that unless he could get some 
helP in clearing up his reputatoon, he Ineended to withdraw 
all of his contributions to their future campaigns, and that 
he would run for President of the United States himseef. 
Searron stated that he felt that he could win if he got the 
nomination. ’ -

The foiowng deseciptine. of Searron was obtained 
through observation and interviww:

Race 
Sex 
Date of Birth 
Place of Birth 

. Height
Weight 
Hair 
Eyes 
Residence 

Employment 
Charratteistics

Parents

IMaital. Status
Military Service

Caucasion
' Male

September 26, 19213
State of Indiana
5'10"
195 pounds
Brown, cut short and balding 
Blue
16258 teorgla Street
Paramount, Caaiforaia
None
Very bad teeth, and appeared 
meenaaiy unbalanced.
Mrs. Mary Neetzel, Mother
Box 115
Sneeiing, Ctaifnreir
Divorced
U.S. Army Number 15330389. Wold 

• War II veteran, and has Veterans 
Adminestrrtioe Number 05217523. 
Received 30 percent disability.

2
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WILLAM D. SEARRON -
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIKON, 
SENATOR EDWARD KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, . 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 24, 1969

This document contains neither recommendations nor 
conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is
loaned t;o your agency; it and its contents are not to be 
distributed outside your agency. -

3*



In. Reply, Pb^ae Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los- Angeles, California 

February 14, 1969

WILIAM D. SEARRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIXON,
- . SENATOR ED’WARD KENNEDY,

CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 

GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA)
JANUARY 24, 1969 

 THREATS - MISCELLANEOUS

1 _ - -B:^'S«®®®<*'*S’fea«ej«ja<!fstt.«i-i.sf#j|».^»M*_,-44j.^a4=^
Reference made to FBI memorandum dated

February 4, 1969 captioned as above. ~ ”

On February 7, 1969, WilHam D. Scarron was 
interviewed by Special Agents of the FBI at Paramount, 
difornia. ■ ■

Searron admitted that he went to Congressman Del 
Clausen’s office in Downey, Cdifornia on January 23, 1969 
in an effort to obtain advice foom Clausen as to how to 
“clear his name”, which had been slandered and libeeed by 
Bobby Kennedy. Searron stated that Kennedy beieeved Searron 
was a communnst and caused an investigation of him which 
resulted jin the loss of a job at Ford Motor Company and 
damage to hits reputation. Searron stated that alhhough he 
dislieed the entire Kennedy family, he did not make any 
staeement to the effect that he had given the order to hare 
Bobby Kennedy iiieed. Searron stated he did tell Del Clausen’s 
secretary that he did know prior to Bobby’s death that' Bobby 
was going to be iiieed. Searron stated that he had a 
premoontion of Bobby‘s death, and had treed to warn him but 
had been unable to do so. '



WILLIAM D. SEARRON
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NEON, 
SENATOR EDWARD KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATOR ROBERT P. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA) 
JANUARY 24, 1969

. Searron stated that he was unable to explain the
premonition except that he has a "gift from God” that alOows 
him to see into the future, but that no one will believe him.

Searron continued that he did not threaten Edward 
Kennedy, Governor Reagan, President Nixon or Clausen, but had 
merely told Clausen’s secretary that unless he could get some 

■ help in clearing up his reputation, he intended to withdraw 
all of his contributors to their future campaigns, and that 
he would run for President of the United States him^f. 
Searron stated that he felt that he could win if he got the 
nomination. -

The foioownng descriptoon of Searron was obtained 
through observation and interveow:

Race 
Sex 
Date of Birth 
Place of Birth

, Height
Weight

■ Hair ’
Eyes 
Residence

Caucasion *
’ Male

September 26, 1923
State of Indiana
5'10"
195 pounds
Brown, cut short and balding
Blue .
16258 Giorgia Street 
Paramount, Caaifornia

Employment 
Chhaaatteistics

None *
Very bad teeth, and appeared 
meetaaiy unbalant!id.

Parents Mrs. Mary Heltzel, IMther
Box 115 
SHeUing, Cabifnaeib

' Hartal Status
Military Service

Divorced
U.S. Army Number 15330389. World 

.War II veteran, and has Veterans 
Adminnitration Number 05217523* 
Received 30 percent disability.

2
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WILLIAM D. SEARRON ■
THREAT AGAINST PRESIDENT RICHARD M. NIXON, 
SENATOR EDWARD KENNEDY, 
CONGRESSMAN DEL CLAUSEN, 
FORMER SENATOR ROBERT F. KENNEDY, 
GOVERNOR RONALD REAGAN (CALIFORNIA)

. JANUARY 24, 1969___________________________

This document contains neither recommendations nor 
conclusions of the FBI. It in the property of the FBI and in
^ed.ti your agency; it and Its contents are not to be 
distributed outside your agency. -

3*
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WASHDC—1

931PM DEF

TO DIR

ED 2-18-69 RJM

TOR (62-587)
ft

FEB! 91969

ENCIPHERED

(PLAINTEXT)

FROM LOS ANGELES (56-156)

Mr. T’elonLal 
Mr. Deloach— ,. 
Mr. Mohr.,.,,.,,,,',,, 
Mr. Bishop..—....J. 

Mr. Casper---- r
Mr. Callahan,,./.. 
Mr. Conrad... LvM 
Mr..Fe/JdU 
Mr. Gale 4/A/ 

I Mr. RosenJjLjL.
Mr. Suli^wL. 
Mr. TkxeL—_.. 
Mr. Trotter— 
Tele. Room,— 
M ss Holms^— 
Miss Gandiy------

KENSAL!

REMYTEL FEBRUARY SEVENTEEN LAST.

TRIAL CONTTNUDD TODAY WITH THREE ADDITIONAL WITNESSES

TO SHOOTING OF SENATOR ROBERT KENNEDY AT AMBASSADOR HOTEL.

LOCAL PRESS REFERRED TO FIRST WITNESS VALERIE SCHULTE 

AS GIRL IN POLKA DOT DRESS. SCHULTE DISPLAYED GREEN DRESS WITH 

LARGE 'YELLOW POLKA DOTS SHE WORE NIGHT OF SHOOTING.

SCHULTE TESTIFIED SHE WAS IN PANTRY AREA AT TIME OF

SHOOTING AND WAS USING ONE STEEL CRUTCH DUE TO LEG INJURY FROM

SKIING ACCIDENT. SHE COULD NOT MAKE FIS^IVT4!5NTIFCCATION OF

SIRHAN AS INDIVIDUAL WHO DID THE SHOOTING

WILLIAM BARRY, BODYGUARD OF 

TESTIFIED RE CHANGE OF DIRECTONN 

OFF STAGE IN EMBASSY BALLROOM.

LATE SENATOR KENNEDY

TAKEN BY KENNEDY AND PARTY
22 FEB 191969

61FEB27 1969



* -*

LA 56-156
PAGE TWO

ONE OF THE LAPD OFFICERS WHO TOOK SIRHAN INTO CUSTODY 

AT AMBASSADOR HOTEL AND TRANSPORTED HIM TO RAMPART DIVISION, 

LAPD, TESTIFIED FOLLOWED BY RANGE MASTER AND PATRON OF FISH 

CANYON GUN RANGE WHERE SIRHAN PRACTICED FIRIG ON JUNE FOUR 

LAST.

trial Continues February nineteen next, 
end

RM FBI WASH DC GA



Mr. Tokon—.
Mr. DeLoach
Mr. Mohr_  
Mr. Bishop. 
.Mr. Casper..

'<1

10525PM DEFERRED 2/19/69 BCDENCIPHERED
DIRECTOR (62-587) (PLAIN)

FROM LOS ANGELES (5/-15/) 1P

Mr. Callahan .. 
Mr-. Conra 
Mr. FelM 
Mr, Gal 
Mr. Ros 
Mr. Suh an, 
Mr. Tavel____ . 
Mr. .Trotter-,,—^ 
Tele. Room.___ |
M ss Holmes™__ , 
Miss Gandy___ . 
_____ ______ J

REMYTEL FEBRUARY EIGHTEEN LAST.

TRIAL CONTINUED TODAY WITH FOUR ADDITOOAAL WITNESSES

HO PLACE SIRHAN B. SIRHAN AT SAN GABRIEL GUN RANGE ON JUNE FOUR

AST, FOR A PERIOD OF SEVERAL HOURS. ALL RANGE WITNESSES IDENTIFIED

IRHAI AND TESTIFIED TO HAVING SPOKEN WITH HIM AT THE GUN RANGE.

SALE OF GUN USED BY SIRHAN IN SHOOTING OF KENNEDY

,WAS DEVELOPED THROUGH CLERK AT GUN STORE WHO ORIGINALLY SOLD GUN

■TO ALBERT HERTZ AND THROUGH CALIFORNIA STATE DEPARTMENT OF 

JUSTICE REPRESENTATIVE WHO PRODJUCDD RECORD OF GUN SALE. FURTHER

RACIGG OF GUN COMPLETED BY TESTIMONY OF WIFE AND DAUGHTER OF

Albert hertz, orignnal pruchaser of weapon.^

GUN TRACED TO FORMER COWORKER OF MUNIR AT

’ RASADENA DEPARTMENT STORE WHO IN COMPANY OF MALE ASSOCIATE

GUN TO MUNIR AND HIS BROTHER, SIRHAN, ON PASADENA STREET! CORNER
' 22 FEB 201969

T O FEBRUARY SIXTY EIGHT

CONTINUITY OF MURDER WEAPON AFTER ASSASSINATUN

END PAGE ONE

5»4MAR3-ig69



PAGE TWO

-56-156

ESTABLISHED through testimony of lapd homicide officer who

RECEIVED GUN FROM RAEFER JOHNSON.

PAUL SCHRADE, WOUNDED JEN SHOOTING BY SIRHAN AT

AMBASSADOR HOTEL, WHICH CONSTITUTES SECOND COUNT OF INDCCIMENT 

Against sirhan, testified today as well as george plimpton who 

ASSISTED TN SUBDUING SIRHAN.

WITNESS TESTIFIED TO SALE OF AMMUNITION TO SIRHAN

ON JUNE ONE LAST AT LOCK STOCK AND BARREL GUN SHOP. LAPD

OFFICER WHO WAS PARTNER OF OFFICER WHO TESTIFIED FEBRUARY EIGHTEEN
., F
LAST CONCERNING APPREHENSION Of 

’ I 
.. SIRRHA'N BEGAN, BUT DID NOT COMPLETE

TESTIMONY BEFORE COURT ADJOUROE:D.

TRIAL CONTINUES FEBRUARY TWENTY NEXT, THE LAPD 

OFFICER APPEARING AS FIRST WITNESS.

; end

RM FBI WASH DC

TKS qru sk



; '■ 036 (Rev. 5-22-64) , ” I I II I
FBI I

Date: 2/11/69
Transmit the loilowjng in

Via A^TEL

(Type in plaintext or code)

A3RMAlL-'REGISTERED
1 I I

(Priority)

TO: DIRECTOR-, FBI (62-587),

SAC.LOS ANGEIESS (56-1.56) (P)

Ke Ios Angeles airtei to Bureau 8/27/68.
. * Enclosed herewith to the Bureau are eight copies
ofa 28-page IHM pertaining to former Special Agent 
WILIAM TURNER, OLVER BRINDLEY OWEN, aka Jerry Owen,

d GEORGE T. DAVIS- a San Francisco, Caaifornia, attorney 
who has represented OWEN in the past..
^^ The contents of this IHM were transcribed foom 
a tape recorded itoterveew held between OWEN and TURNER 

7/2/68, in the offices of GEORGE T. DAVIS.

The tape was originally obtains -from the D 
who received it, on a ioln,idenixax oasis, foom one 
FRANK BURNS, JR., an attorney with offices at 650 South 
Grand Arenue, Suite 600, Los Angeles, Ccaifornia. BURNS 
is an attorney for JESSE UNRUH, Speaker of the Ccaifornia ’ 
Assembly, which tape was made available to UNRUH who in 
turn furnsshed it to BURNS. BURNS suisequenily furnsshed 
the tape to the LAPD.

’c,oPies of this LHM are being made available to 
the Bureau because of/TURNSR's previous association with 
Rampart's Magazine andDssrict Attor.ney JAMES CARRISON 
of New Orleans, Iou:^dirir,• In addition, the contents of 
the ,““1“?..^ °f poffilbiee future interest to the Depute

• i

3,/- Bureau (Enc.
3 - Los Angeles

(1 - 62-6614)

RJp/cyn

0 FEB 13 1969

Per1909 _____________ Sent
Special Agent in Charge

as a-'1'1^’



In Reply, Please Refer to 
File N o.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

February 11, 1969

. OLIWR BRINDLEY OWEN 
Al.so Known As 
Jerry Owen 

abUs, B^L-L ash
Wiliamrrurner, a former Special Agent of the 

Fedeeal Bureau of Investigation, whose employment was 
terminated by the FBI, is associaeed with Rampaar’s Magazine.

Jerry Owen is an aHas of OLi.ver Bri.ndley Owen.
Owen. i.s an itnHerant preacher. Owen originally camie to the 
attention of the Los Angeles Police Department (LAPD) in 
connection with the assassination of former Senator Robert F. 
Kennedy when he, Owen, presented himseef to the LAPD stating 
he had information of possible value to that investigator. 
As a result of information furnished by Owen to the LAPD, 
the LjAPD conducted investigator which rliuLlee in establishes 
that Owen did not, in fact, have anything of value to offer 
in connectoon with this investigation.
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contaceed in June 1968 foiowinig his departure from his 
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Naluralizltiin Service in 1947 in connectoon with obtainngg 
false birth certiorates for Chinese aHem. Davis was treed 
with two Chinese accipplicei in 1950. His accomplices were 
convicted, but Davis was found not guilty.
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OLIVER BRIWL3Y OWEN
Also Known As
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The following is a transcription of a taped' 
interview reportedly conducted on July 2, 1968 by Wiliam 
Turner with Oliver Brindley Owen, also known as Jerry Owen. 
According to the tape, the interviee was conducted in the 
offCees of Attorney George T. Davis. The tape was confidentially 
obtained by the LAPD foom a source who wished to remain 
anonymous. The transcript of the tape is as folOews: .

• This is a recording. I’m not going to give the 
full details. I’m going to give the highlights of the 
incidents that happened on a Monday afeenooon on June the 
Third in downtown Los Angeles.

* "I have a 1948 Chevy pickup truck, half ton. And 
on the hood, I have a large chrome horse that extends out 
that everybody that is a horse lover is attract to it 
whether drivng;, passing on the feeeway, or parked. And I 
left my home in Santa Ana, Caifiriir, headed for Oxnard to 
bring back a Shetland pony that I had sold to a school Reacher 
from Huntington Beach, for his two little children. At 
Oxnard I had,twelve Shetland ponies and a palomino saddle 
horse. And I was leaving a man up there, right, that works 
on the newspaper in Oxnard. And. I received a call that a 
robe was ready for a heavyweight boxer by the name of O’Reeily. 
And I went down Los Angeles with the truck, dressed in my old 
clothes, with Levis on, cowboy shoes, and a plaid shirt. And 
parked in the parking lot, went in and picked up the boxing 
shoes, and picked up the robe and the trunks. And headed for 
Hoiywwood to a freend that I know that is a colored shoe man 
to have him put some green shamrocks on the boxing shoes, and 
his wife, who has her place of business joinnng his, who is 
one of the leading sewers, to sew the name and the decorates 
of shamrocks on the trunks. And her husband put the shamrocks 
on the shoes. So, as I came down.Hill Street, I got over and 
headed down Seventh Street. And was stropping at a Igght on 
Seventh Street and Grand, knowing that’if I made a right hand 
turn, I would come into the beginning of Wilshire Boulevard, 
which ends on Grand. And as I was at the Igght, I n^cced 
two men, one of them was standing on my truck about to crawl 
into the back end, and the other put hits head in the door and 
asked if I was going towards HoUjwrood out Wilshire. And
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without practically saying yes or no, the one boy jumped in 
and he said, ‘We’d ride in the back.' So I saw no harm in 
that. And they .both trawled jin the back and sat in the open 
pickup with their backs against the back of the tab. I 
looked in the mirror occasionally and noticed the one was a 
kind of a bushy, dark haired fellow, and the other one was of 
the same complexion, and I thought they were Mexicans or Hindus, 
or someehing. And I got the impression that they were kind of 
on the hippy style. And as we stopped at lights and went on 
Wilshire and out through McArthur Park and made the stop at, 
ah I believe it’s ah Wilshire Place and then maybe one more

■ light or two, it’s close to Vermont and Wilshire. And there 
as I stopped at the light, I noticed the one stand up and get 
out. And they both got out, the taller one, and talked to 
someone standing there. There’s a bank.- And there's some 
seats.- And they were tllkang to someone;. And quickly at a 
glance, I notched one was a weei dressed feHow that wasn’t 
a young man. He seemed to be past 30, maybe 35, in that 
neighborhood. And I noticed a girl who looked like she could 
have been around 19, 20, 21, dressed in slacks, and kind of 
straight-Uee hair, and kind of a, what I would call a dirty 
blond.

’ "And as the Igght was getting ready, I was watching 
my Igght to turn, the smUer of the two put his head gn the 
cab, and he had the door handle, and started to open the door, 
and said, ‘Do you mine if I ride with you on out?’ So he got 
in, and as we crossed, he talked about the horse. And he 
told me that he was an exercise boy at a race track. And 
talked how he loved horses; quickly wanted to know if I had 
a ranch where he could get a job. And talking. And I can’t 
remember the exact littee conversation back and forth, but 
someehing to that effect. And he turned and said to me, said, 
‘Would it be Hl right if I stopped. I have a freend in the 
kicehe’.’ And as he pointed to the street, I made a left 
turn off a Wilshire. And if my memory#is right, I believe 
the street is Caaaliaa, Santa dalina'or something Ikke that. 
And there was a new Igght bulldog, a white place, Texaco 
parking lot or garage Ikke. He left. I waited. And ten 
minutes had gone by, and I felt that that was the last that
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I was going to see him. But he did say something about he 
would Ikke to buy a'eead pony so he could go to work at the 
race track. And I told him I had a dandy up in Oxnard, a 
palomino, and so forth.

"And I gave up of him coming back. And I stareed 
the truck up. And I was going to make a U-turn at a littee 
intersection, whip back, and hit Wilshire, and go on out to 
Wilshire and cut across into Vine Street and Hollywood. And 
he came on a run. I noticed his tennis shoes on, noticed his 
dress and sweat shirt. He got in and he kind of (Voice

• dropped off). He was sorry he was a littee late. And we 
talked about littee things going out. And I asked him if 
he was a Mexkcan. He said, ’No.’ And he informed me that he 
was born in Jordan. Weil that struck up. a littee conversation, 
because my wife and I are pianning to go to Jerusaeem and ' 
take a visit there. And we takked back and forth. And it 
seems to me that he said that he has been over here thiteeen 
year's or was thiteeen year's old when he left. Spoke good

. English. And seemed all right. And I just thought he was 
just a young kid i.n his early 20‘s, and so forth. * ‘

"As we turned and I stopped at the Hollywood Ranch 
Market where I had to park. And I went across the street 
and took the robe in, and took the shoes in, came back. And 
in the conversation, he told me that if I could meet him at 
11 o’clock on Sunset Boulevard, that he would be able to 
purchase this horse for the sum of $300. There was a littee 
talk of $250 or something, but I told him I’d let it go for 
$300. I*d guarantee the horse. If it didn’t work, I‘d 
take it back, because the hor-se is a ten year old, coming 
eleven, and he’s been.used as a pickup horse, and as a pony 
horse and weei broke, but he’s spirited for one man. Ha’s 
one man’s horse. * ■

"So at this temt now, I would say it was late in 
the afternoon, it was before 6 o’clock; And I only went a 
few blocks up to Sunset. Turned right, went a few blocks.

. And there by the old, I beHeve back in ’29 or ’31 or ’32, it 
was a Warner Brother’s Studio, and then it was turned into a 
skating rink, and now it’s a bowling alley. Just before you
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get to the bowling alley, on the corner's a bar, and then 
there’s another business or something, and then there is a 
sign that says topless, and I pulled there on that side, and 
he said, 'At 11 o’clock tonight, I’ll meet you here and I’ll 
have the money to pay for the horse.1 And some where along 
there in the conversation, I said I could kill some time by 
going out to Saints and Sinners on Fairfax. And the minute 
I said Saints and Centers, hey kind of Ikke starteed, he 
wanted to know if I was Jewish, and I said, ’No, I’m not 
Jewish. I’m Weesh.’ And he said, ’Heel, I have no use for 
the hebes.1 And I kind of smiled and laughed, and said I 
would be here by 11 o’clock.

’So I left, and I immeeiately went up to the Plaza 
Hotel and put the car in the parking lot. Right next to the
Plaza Hotel, the truck, was Slapsy*'Maxey, my old friend 
for many years. 'And we talked and he said, ’Look,’ he said 
to me, calling me by my name, ’Curly, you’ve got to be at 
the Saints and Sinners tonight. Its the last night. Ww’ve 
been there for years. Billy Grey been boxed. Ww’re closing 
next Monday night. Its gokng to be out at the Friar’s on 
Beverly, and this will be the greatest meting of ail, and with 
you and Henry Armstrong bei.ng the chartered members, come on 
and be there.' So Max come out and I said, ’I can’t go, Max. 
I’m dressed Ikke a hick.’’ _ And he sakd, ’Wht’s
the difference, Curry? And he l<>oked at the truck and ^e 
horse and laughed. And he said, See me drive the old *48 
truck right into the heart of Hollywood.’ And I went to 
Saints and Sinners And I had O’Reilly the boxer with me,
and they intoircfed him that night. _

’And then 11,o’clock, a little after eleven -in that 
neighborhood, I went to the appointed plaice down by the 
bowling alley. And as I pulled over to the right, plenty of 
places to park, and as I looked, I don’t see anybody. But 
across the street there was a whhte, either 1948 or ’49 
Chevy, off-color white, and it looked 'Ikke it could stand a 
wash job. And kn the front was a man. Sktt’ng kn front of 
the Ikght, he resembled a man that I,had seen kn the 
afternoon down on •.Vermonn-Wilshire. And there was the gkrl
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from the looks of her hair and that; it looked like her. 
And on the other side was another person that I couldn’t see. 
And this little fellow came across the street. Come up and 
he said, and 'I’m very sorry. Hi ire’s a hundred dollar bill. 
And I was suppose to have the .rest of the money, I don’t have 
it. But if you’ll meet me, morning at 8 o’clock, I’ll take 
the horse definitely. So I didn’t know at first, so I
said, ’Look,* I said, ’! waited and I should be up in Oxnard, 
but I'll tell you what I’ll do. If you really mean business 
and want the horse, I’ll stay in this hotel right across the 
street where I registered, ’ And I believed when I registered, 
it would have to be between 11:30 and 12:3.5 when I registered there in the hotel. And I said, "1’11 meet you at 8 o’clock, 
my truck will be in the parking lot right next to it.

"So I went into a bar right next to the hotel and 
got a sandwich, a heated sandwich, and a cup of black coffee, 
cause I hadn’t eaten. And went to bed and got up, and was 
shaving, cause I had a Uttle cheap room with no shower, _ 
toil^. It was $4 for the room plus tax. And the teeephone 
rang, and the fellow, a voice that I had never heal’d before, 
wanted to know if I was. the man that had the truck in the 
parking lot. I said, ‘Yes.’ And I came down.

"And it was close to 8‘l*clock, and all I had with 
me was my shaving kit;, dressed in my cowboy butts, my old 
clothes, and went out to the truck, which was parked right 
close to the street. Standing at the truck was a very wwH 
dressy man with a expensive looking late style suit. He 
had on a turtle neck sweater, and it was kind of an orangeish- 
yeHow color, with a chain around his neck, and a big round 
thing ttet you »e? th?m an -wearing now, even many on _ 
televisoon and that. As I looked at him, he had on what 
seemed to be an expensive pair of alligator shoes. He had 
a mnicure. He had one of those cats-eye ring on his litte 
finger. And he said to me, he said, "Joe couudn’t make it;.’ 
And he said, "Take this $100. ’’ And he' said, ’ If you can be 
tonight down on the street where you left him out this 
afternoon at 11 o’dock tonight, if you can be there with the 
horse and a horse trailer, he‘11 definitely t;a.kt the plrst.,■
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And he said, 'Take the hundred now, and just give me a 
receipt.’ And in my talkie, I looked over, and here sat 
the car, and I recognized the girl because the car was 
parked close to me the night before; the car was on the 
opposite sidle of the street. And I could just see the driver 
and the girl. But this time the felSow sitt’ng next to the . 
girl, and the girl was in the car, and this man was the 
driver, because the driver seat was empty. And we talked 
back and forth, and I said, 'look now, I waited tonight, .
I stayed in the hotel, and I was told we’d have It definitely 
at eleven. Told I’d have it this morning. I have to be in 
Oxnard tonight to speak at the Cavvaier Baptist Church, and 
I got some business there, and I cannot be down on that 
street,*' which is Caaalina, Santa Catal’na Street, ’Oonight. ' 
at eleven.' And .-finally I left. And before I left, I 
pulled a card out of my pocket, and on the card it said, 
Shepard of the Hills, free pony rddes for boys and girls 

that go to the church of their choice, learn the Bible first, 
invite their parents’’, with my unliseed phone number on it 
and my address in Santa Ana. And I said, ’Now if he really • 
means business,’’ I said, '’hhere’s not much from eleven to 
eight in the morning.’’ I said, I can be there, and I can 
deliver the horse where he wants it delivered.” And with 
that, I left.

• ’Went on up to Oxnard, took care of my business. '
And in the morning, I went out. I went down and got, I
think, five bales of hay to leave for some ponies I have 
there. I have a church man that feeds them. Got in my 
truck, hooked on to my two-horse trailer, loaded in a brown 
and white spotted mure, and I loaded in a little white 
stalUon, and a black gelding.^ * Two extras to
see if I could have Ore Tucker seU them for me. And I 
needed a little extra fiances. And I drove into Los Angeles, 
and it was around noon tmrne, I can’t be exact. I know I । 
was hungry, I had nothing to eat, I hadn’t had any breakfast. 
So I stopped at the Colieeum Hotel, which is just off the 
Harbor Freeway on Ecp6sitisi. There is a man with the name 
of Burt Mooris, who is an old tmrne flight mamager who had 
Baby Arme’dez ” and back in the '30's. And I knew he had
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this restaurant and sandwich bar and by the University of 
Southern CClifornia-on Coliseum. I wanted to go in and talk 
to him especially about this boxer1, heavy boxer, and a few 
things. So I pulled off the feeeway and just iirceed corner 
and went right into the parking lot behind the hotel, and 
there was an entrance in through his bar and through hits 
restaurant. And coming through the bar there’s a tdevisoon. 
I heard something about the rigmarole, and people watching, 
and about the eight shots fieed and such. But being a 
mnister, I just cut through the bar and went on in to the 
counters, sat down, and ordered a lunch. And I asked for 
Burt. And they said, ’He’11 be here in just a moment.*'

‘So I’e isseenirg to tdevisoon blasts, and I 
bdeeve there was a radio or something saying that suspect 
had not spoken. Cant get nothiig; foom him. But fast work 
by the police department they have traced the gun. Found out 
the gun was sold to a lady in Pasadena. The lady didn’t 
want it around, and the lady, I think, either sold it to 
either a neighbor or someone. And it came along about the 
names. Some funny name, what have you. And then as I'm 
lisCtnilg why, I hear something saying, a crmmnnalor, on a 
boy, lieed race hor'ses, he was an exercise boy, and dressed 
in tennis shoes and difeeeent thirgs, and black, bushy hair. 
And I’m not getting too much of it because, Birt, I’m 
waitirg for Birt. And Burt comes along and 1‘m tellixg him, 
he’s tllking about his horses. He has a horse called 
Diamond Dip, and he has one called Hit and Miss. Talking 
about boxing and how wdl he’s doing with his horses and so 
forth. And I told him, ‘You ought to comeout back. In 
back I got some nice litte pony stallion back here. Boy, 
I have a little black one out on the ranch. It’s a teaser. 
He’s a dandy.' * Weere 'just talking old tmmes and so forth. 
And I said, ’I had a funny thirg happen.' I said, ‘im 
going t;o have to get going pretty quick. My wife’s expecting 
me. I start out Monday, pickup a couple of hippies, I guess, 
or kids, it isn’t funny. A guy shows you a hundred dollar 
bill and wants a horse and stalls you. And I wait over, and

' I,’ just as a matter of conversation.
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"All of a sudden, a picture was flashed on the 
television. And during my talking, I‘m ^seening to him and
thinking, and I said, ''Ha! TsI's the guy that was in the 
truck.1 And then the 'Yah, that's the feioow that was in 
my truck.’ And then the hostess and the cashier, she handed 
me the Hoiyywood Citizen News, who had a picture of him and 
the extra on the front page. I looked at it and I said, 
That's the kid. That's him.’ So Doug Lewis, another old 
trainer, has some boys who train some up Jake's Gym, was 
there. And I went over the whole thing, and I said, 'Can 
you beat that, that rasd,’' and so forth. We got to

• discussing and one of them said, 'Weei man, may be they want 
you there at 11 o*ciock so if this thing went as it should of, 
they could have jumped i.n and rode away with the horse and 
something.' 'Well/ I said, ’that could-be. I wonder.’ Just 
talknng back and forth. So Doug spoke up and said, 'You 
ought to do the right thing and take this to the police.'’ I 
s^“> ’Ab there's no use. They caught himjingle handed. 
Listen if there, and saying, 'that after this athlete had 
grabbed him and got the gun, they don't need no more.’^ And 
then Surt spoke and said, ’ I know, but have you been fol^^ng 
this Garrison investigation of other-stuff, and so forth. You 
never can tell. May be Kennedy will die.’ You see at this 
time he was unconscious. And they must have talked to me for 
15 minutes. And I said, Naw, man I don't want to,forget it, 
I'm in church work, a minister. And I don't want to be 
bothered with it,,: and so forth. 'Just a coincidence,’ I
said. 'He sure looks like the feioow. I'll have to really 
hear his voice. I'm sure if I heard his voice, 1'11 know 
deliiitlly., Then the wwaitress come over, the hoitlii, and 
she said, 'wei," she said, 'm tell you what Id do' if I 
was you. I'd be a good citizen. I think it's your duty,’ 
and all of them together.

’So the next you know the Unnversity Police Station 
is Just a littee ways from there, and I played frsshman 
football at the University of Southern'Califirnia. And the 
statoon use to be right on the campus, but they moved up on 
Ecpoostion between Vermont and Weesern. So I ended up 
driVng the trailer down there, and my pony in the back.
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Go in, talk to the men, and the minute they hear it, they 
have me drive in and leave the car in back. And I heard them 
say something about-taking fingerprints. And they took me 
inside. And I phoned my wife, and told my Wife I'd be 
detained for a while. And they took a recordnng of what I’m 
saying here, and also had a sten o'grapher there that took it 
all in shorthand. And as I told them about seeing the hundred 
dollars, well, one of them must have been lSslining in the 
other room, because<the machine waan’t Shlrl. I think the 
machine was behind the desk in the relay room. And one of 
them come in and said, ’He sure knows what he’s talk’ng about 
cause it was just rebased now that they found four hundred 
dollar bills on this man, and there was nothing about any 
money on him un’il then.’ And I had aleeady told them
about this In the early part that I was in there before they 
took the recording. So the detectives talked about what 
shall we do and, weH, it’s assigned to downtown and we’11 
turn our report in downtown. So I left and they had me there 
from the a.fleilooon and it was about 6:30, quarter to seven 
when they were f’niheed with everythin. '

"And I went outside. And it looked -like on the 
dooi*s and on the side that there been some kind of a powder 
or something. I didn’t see them take any finglrprints, but . 
I heal’d the detectives say they should. I got in my truck 
and went on home. And of course, my wife wanted to know. 
And I told my wife and my daughter about what I thought had 
happened. That this was the feioow that was in the truck.

"And the next afternoon, now’ the police assured me, 
the detectives assured me at the University Station, that my 
name wooudn’t be mentioned and nothing would be in the paper, 
c?use I told, I says them, 'Now looks what happen Ruby __ 
shootln a fellow and ail this stuff that i.s going on. If 
this is, they are together, they got my card and -teeephone 
number, why anything could happen.' So they said that this 
is going to be one of the moist secret thirds, nothing is 
going to happen in this case Ikke haeplnld in Dallas.

- 10 -



OLIVER BRALEY OWEN
Also Known As
Jerry Owen

So the next afternoon, I don’t know exactly what 
tine, but I’m sure afeennoon, 2 o’clock, telephone rang, and 
somebody answered at home, and no answer. Rang again, no 
answer. It was either my wife or my daughter, and I think , 
my daughter just says, ‘Wen nobody's there, Daddy.’ So it 
wasn’t too long un’il it rang again and I picked the phone 
up and it said, ’Are you the_Shepard? ■ The man with the 
P°rsls? Kne y?ur moth^ blankety blanky mouth shut about this horse deal or else.’ I don’t know what. By that tmm I was 
startled. And I-remember that much of it. And I remember 
the phone hittnng fast like they just banged it. I went out 
in the back where the horses were. And looked at the these 
horses, patted the dog, and I got to thinking, and I didn’t 
wish t,o say nothing to my wife about it. And that night she 
told me, she said, »Weei, honey, they, why did you give them 
our card, our phone number unnished?’ Well I said, ’Honey, 
I said, ’you know we need some money and it will help.on 
the payment. I said 1300 bucks isn’t bad. A feioow shows . 
me a hundred dollars and says that they have it there, I said, 
"Weei, I can’t be there at 11 o’coock tonight, but if he • 
wants the horse and he’s got the money, why 8 o’clock 
Wednesday morning, I’ll deliver the horse.”’ So she said, 
’Wen at least anyhow they know where you are.’ And I passed 
it off and didn’t say anything. So that week went by.

"Next week, they’ve got it on record, I can’t '
remember the day exactly on this, but I got a call to come 
to the detective agency downtown. And who ever caieed me • 
said, Now look, you know where the place is.’ I said, ’I 
know where the bMldngis. I’w never been in it.'. He 
said, ’Come to the third four and that’s the detective 
information. You stand there. You be there at such and 
such a tmme and a man will come down and just say,"Are you 
Owen?" And you go from there.’ So as I went downtown, I 
got hold of Reverend Perkins, a man that is almost 80 years 
old, retieed Meehodist minister, very dear friend of mind. 
And I said, ’Perk, come on. Come on lfet’s go down to the 
police station.’ And I brieeed — (Unrnreiligib^e)-—. So 
he went along with me and of course, I ‘told him. And I . 
says, ’Perk, you believe in prayer, I says you pray. Cause,’ ' 

- I says,’Perk, I had one threat, and I haven’t told Roberta 
or the kids about it.’ So we walked up to the third four,
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and a man came up at the time that my appointment was made. 
Took me to the eighthfloor. I don’t remember the room 
number, but as you walk into a large room, first is a smtai 
narrow place about this long, maybe 20 feet long, and it’s 
all glassed, and here’s a wooden counter. And as I looked 
through, I saw five or six typewriters going, and I- saw a 
bunch of men around. Found out it was a special room ' ■
handling this case and everything was on that case din there; 
the girls and all the detectives with their stuff. Wile 
im watching, a litiee door, like a cupboarrd I thought it' 

‘was, open up and a man come out and he said, ’Aire you Jerry 
Owen?’ ’Yes.’ He said, ’Weei the man you had the 
appointment with is called away and could you waat for an
hour?’ And I said, Weei, I’ll tell you. I’m leaving for
Phoenix. Its important that I go to Phoenix. I’ want to 
drive straight through and I want to get a littee sleep 
tonight, because I got business eaaly.’

. "Now, this is in the afternoon. So he said, ’Well,
just a m.nute.’ I said, ’I’d appreciate if you could do it 
right now. ’ So finally he went through the door and two or 
three minutes elapsed. Another man came out and handed me a 
stack of pictures with the white, like this,facing me, but 
they were a littee narrow and longer. And I believe, if I 
remember right, there was a picture on each si.de, see. I 
think it was divided in the middle and the same fellow, one 
with a front view and one with the side view, ail had 
number's on the front of them. See. He said, ’You look 
through here and see if you can f’nd anyone that was rid’ng 
in your truck.’ So I took them Ikke this -. I don’t 
know how many pictures there were, there were several. And 
after going through a ,few, I said, ’This is one of the fllO<r^s, 
right here.’ I laid it down, and I went on through and I 
said, ’This is ail I see.’ But I said, ’Let me make sure 
now.’ So then I asked him, ‘Can I turn the pictures over?’ 
And I laid them all down on this long thing on the windows, 
and went though and I said, ’This is him.’ So he took the

• picture and had a piece of report set MW this, with a snap 
on It (Uniniteliglbll) picture like this behind like that, 
and he said, ’I haven’t had tmme to read the report from 
the University Station. Is there anything that you can 
remember that you didn’t put in?’ And I said to him, ’Yes, 
I had a threat the day that Kennedy died in the afternoon.’ 
And then Mr. Perkins said to him, he said, ’Is that Sirhan
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Sirhan’s picture that he-- .1 He said, 'I’m not at .
liberty to tell you.’ He wouldn’t say a word. I don’t 
know if that is the"way they do it. He said he wooldn’t 
cumment. He says, ‘I don’t know. I’m not at liberty; I . 
don’t know.*' It was covered up.

■ "So now we leave. Now I go to Phoenix, Arizona. 
I’m in Phoenix three days. I get back. I leave Phoenix and 
drive all night. I get home early in the morning. My wife
and I sleep until about noon. And she goes out in the back
to -fool with the; we've got a big back yard, an orchard and

‘ then a corrals. , And she was watering her roses or something. 
The phone rings; ,I answer it right by the bed. We told you 
to keep your mother ’R" mouth shut.’ Again another threat 
like. Hung up fast. And my wife came in and ’Who was 
that?’ And I said, *Oh, honey, somebody called.’ Brushed 
it off. Now that's on Saturday. .’

"Sunday, I go to Oxnard with my family. I come 
home. Monday goes by. Tuesday goes by. Wednesday aftenooon 
between 3:30 and 5:00, the phone r’ngs. My wife answers; 
calls me to the phone. 'Hello, is this Jerry Owen?’ ’Yes.’
'This is sergeant sumibi)0d.1 And now I don’t remember the 
name. This was a sergeant. ’Like to talk to you about this 
case. Could you come right down"’ 'Wen, ’ I said, 'you 
caught me at the wrong time.* I said, ’It’s a 106 miles to 
Oxnard, and I speak there tonight. The fereeway traffic is 
terrible and if I leave at 5 o’clock:, I’m lucky to get there 
at 7:30, two hours and half going all the feeeway 
praccically all the way to Oxnard.1 "What are you doing 
after your speaking tonight?’ I said, ’I’m leaving. I’m 
packed. I’m leaving for the Bay, Oakland. I got important 
business. ’ When will you be back foom Oakland?’ I said, 
’I don’t suppose I’ll be back mWl Monday, cause I’m 
going to speak at Hayward over Sunday’ 'Just a minute.1 
Now a man, someone comes to the phone and gives the name of 
Sandlin. And he says, ’It happens to be that I’m going to 
be in the Bay District Saturday. I’d appreciate it very 
much if I could see you about this, and have some time to 
set down and go over it.’ ‘Way,’ I said, ’certainly.’ I 
said, 'Officer Sanndin. ’ Then he turned and said to me, 
’Are you Owens, the man with the lead around here? Did you 
go to high school?’ I said, ‘I went to Manual Arts.’ He
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said, ‘That’s where.it rings a bell. I see that your the 
same age as me when you were at Mrnual Arts I was at Jefferson. 
I guess we played .football against each other.’ So we 
reminisced a Htte. Now I never saw the man. I’m just
talk’ng on the phone. •

_ _ _"1^; go on to Oxnard; drive all night. I 
arrive Thursday morning of this last week, which would be 
about the 26th or 27th I arrive up here. And I checked into’ 
a hotel on Telegraph. I phoned Ber’Hirddstir who was an z ./ - 
investigator friend that I’ve been at his ranch and rode * 7 
horses, went‘.deer-hunting. And then over to George Davis* r

■ plaice. First met him when he was about 16 or 17 years old, 
which goes back to 30, maybe 30 years ago, 28 years ago, 
whenever it was. I phoned him, and I said, *1 drove ail 
night.’ He said, ’Wen, partner,’ he said, ‘I’ll pick you up 
around 1:00, maybe 12:310, 1:00, 1:30.’ So he came over and 
we got into the car, and I went with him out to Richmond where 
he had to put some guards on a garbage place that had been 
— (Tape Uninieiligibli) — furniture store fire, and nothing 
left but the debris. And I said, ‘Ben, I'm so tieed, and I 
know your busy and I don’t want to intefeere. Take me back 
and I‘m going to bed, cause I haven't had any sleep, and I 
lost sleep when I went t;o Phoenix over and back, ’’ll 
catch up. ’’ll go to sleep now and ’’ll sleep till noon 
tomorrow. You come at 12:00.‘ So I went right in and went 
to bed early in the afternoon, maybe 5 o’clock or something, 
and slept through til 10 o’clock Friday.

"Got up, and what I forgot to put in there — 
(Tape unintelligbbee) -. He told me, wanted to know where 
to contact me up at the Bay District. And I gave him George 
T. Davis, 724 Market Street. Stated, ’I don’t have the phone 
number here, but Inlormrtioi will give it to you. But here’s 
my brothers teeehhone number in San Bruno.! And if I — 
(Tape unintelligible) — its not too far from San Bruno.
’Sure ’’ll come and see yea. Let me know.’ Now this is 

• Wednesday aftennoon. I hear no more un’tl I ehlni my wife 
on Friday. My wife tells me that Mr. San’din will be at 
the Tower, in the Tower of the Hyatt House in Palo Alto, and
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that she assured him that I would certainly be there at 
Saturday before noon. So on the phone the girl there at 
the switchboard, just scribbled; I'm throwing her a pennCl. 
Wil you please write this for me?’ And she wrote, I 
think, The Hyitt House. The message was ‘Be in there 
Friday night, and stay Saturday and leave Sunday mooning.1 

So I stuck the message in my pocket, thought no more of it.
’And went with Ben, and then about 4 o'clock, .

3:30, 5:00, or 3:30, I think we stopped at the Adams Club, 
and went in and sat down. Ben sat down, 'I'm going to be 
busy from 4:00 to 5:00.' It was about quarter to four then. 
'You want a paper?* And he went over and purchased a paper 
and we sat down and, and he gave me the front..half, he took 
the other half. And we read it back and forth. Kicked 
around a little bit. And I didn't read the one part of it. 
I looked at the spoofs page and the front, and Ben left;. 
So I picked the paper up again and I read the second or third 
page. I see witnesses disappear. I look at the feioow’s 
picture first, see his name, then I look and I see its the 
Ray thing,- the feioow that's over in England. And the report 
there in the paper states that the two witnesses in the case 
mrsteriously disappear. The woman that owned the -rooming 
house, or the landlady, and one of the tonants there that 
saw Ray there, -identify him with a gun or go into t;he 
bathroom or something, had mysteriously disappeared, 
nobody knows what happened to them. No information from the 
police, unless to the effect that they were under protective 
Custody, but nobody knew anything about it. Then as I 
looked there at his picture, I got to thinking. I says, 
'This is a funny thing.' My mind drifted back to Ruby going 
in and shooting a feioow. Then I have occasionally heard 
flashes about Garrison and witnesses dying or disappearing 
mryseriously or something happening Hl of a sudden. Then 
I really got to thinknng about it. I says, 'Now what if 
this is so.' And then there was another fassh, another 
section, a litte tiny bit. If you remember, if you get

• that Oakland paper, it stated that the attorney on the case 
now had received two threats. One of them stating there was 
250,000 Arabs over here. See. And that he had received
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a phone call and a written thing. See. Boy, just think 
they want to go after an attorney, wants to just prosecute a 
man. Then.I started to thinkin* seriously for the first time. 
Now I had told, I was told by the University Divisoon, I 
don’t know which ones, of course. When I came in there I 
believe every detective left his desk and came around when 
I standing there tellhg about, see, on Wednesday. They were 
all babbling, the head fellwws, the assistants, and all of 
them. And I was told not to say anything. Net to worry. 
That my name wouudn’t be put in the paper or anything else. 
Then I got to thinking again, about giving them the card, 
and the two phone calls, and I waan’t going to tell Ben 
Hardis^^r a thing about it;.

'And Ben came back a Httee after 5 acoock, and he 
says, Lets go to the ranch for the weekend. Lett's go up 
and get your car, park the car in the parking lot here at 
the Adam’s, lock her up, and come with me.* So I got to 
thinking. Well, I better come back and tell Ben. ‘Ben, ,
I’ll be at your ranch tomorrow afternoon.’ Cause I know ’
about this appointment with this suppose to be man Sundin. 
And I got in the car with Ben and if Ben remembers, he's 
seated right here, I said, ’Ben, I’m going to tell you 
someehing. Its like a pipe dream or a mastery. See. Its
hard to believe, but here's what happened.’ So I started • 
teling Ben. ,See. I said, ’Ben, see, I’m t;o meet a 
detective tomorrow over in Palo Alto.’ Wen, I saw Ben 
startle a litte bit. He said, ’What is it now, partner?' 
He has an expression of saying partner. I said, 'Ben, 
lSsten t;o this. Of all the people in the world, and the 
miliens of people, I would be driving. ’ I went around the 
bush at first. I told him, 'I*m driv’ng an old a truck 
with my old clothes on, and the horse.’ And I tell Ben about 
it. Give him a run down. Tell him about the two threats. 
TH him about this phone can. Ben’s driving. He says, 
’Do you know this mm?’ I said, ’Never saw him before in my 
Iffe.’ ’You can’t identify him?’ Ben said, ’You mean to 
tell me your going to go over there now and see somebody you 
don’t know who is.* He says, ’1’m not going t;o let yea.* 
That's what he said. 'Your not going without me.’ He said, 
‘No sir. If you've got an appointment tomorrow,* he says, 
’we’ll go to the ranch and we’11 think this over.' So three 
or four tmes he shook his head, and he says, ’Just t;o think 
of all the miions of proule, * you remember this don’t you
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Ben,.*/’’, California ’hat you’d have to be at that tnme with 
thattruck. But he says, ’I guess there’s a r’ason for
^^yth^- ? do1*’ know what it is.’ He Just seemed to be starteed as he shook his head. ■

f

„ "Then he told me, he says, ’We’ll stop at Napa.
.J^e„got a f^nd ^ na^d Ws Parker that,’I mean Wes 
Gardner, Im sorry, ’who has been to the FBI Schnol or
snmvleitg aboS* FBI, and has been the UnidliSeriff or next 
to th’ sheerff, and lot of experience in, solved a lot of 
murd’rs and difeerent things. Let's Just go and get his

' viewpoint.* Lee''s talk to him.' So we drove into th’ Boys 
C^ w^er? he happen to be in his outer office back there, 
^..odhm the story. h? told me/No, that’s the worse thing 
yoOacou^d do. You mean to tell me you don’t know who
S^ln^s? You ’’ver m’ him. You couldn’t identify him. 
AndJynni going to walk over there with two threats.’ He 
sa_' Maybe that Is Just tte way they're setting it up. 
No sir.’ And Wes said, ’I’ll tell

He

said, ‘I’ll tell you what we’re going to 
a SWJ\.see if the FBI agents here in town that I know ’
Foun^out-that; h’ wa11’*, and that he was gone. So then 
finally he phoned th’ sheeiff and I guess the she’iff didn’t 
know °f_any FBI n^bers there. The next thing we finally 
gnf1soae ^ow* He,got ^d.of an FBI agent in Vallejo. So, 
,“J,!?? ™t you. ’odo 1s. to fnd out if there is anL. S. S,!1’, and “;?’ is?’ the Hyatt House, and if this is a — (Tage nninielligible) -- we want to know.’ Well, that 
was approximately between 8:00 and 9 o'clock on Friday night 
an^they w’re to I’t us know by 11:00. We waited all night. ' 
W® h’ard no word back. They kn’w wher.e to contact Ben’s 
honi’ phone number for information. ■

do

„ "We get5 Up in ’^morning, and we decide to go over 
and see George T. Davis, who’ve I’ve known since 1937, who 
ha^a- ranch-just a AAt^1®. Ways from Ben’s ranch in Pope 
Valley. George and his wife is having breakfast. Anp We 
set.down^^ed a Utfcle Mt. .Then I'talkif over -- 
(Uninteligible) and I says, ’George, here's a funny 
thing happejj ’ .So I tei George. And I says, ‘George, what shaU we do?' And he says, "Why certainly,' he says, 'let as.
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We’11 solve it.’ He went to the phone. He picked up the 
phone. Now here it is between 11:00 and 12 o'clock noon.

yHe puts the call through to the Hyatt House for an L. L.
ZSjanUin in Palo Alto. We’re isseening to him there. The 

iZ answer its there’s no L. L. Sandlin registered. No reservation.
They know nothing about it. So I get to thinking. Friday 
night, he suppose to be there; the man tells me Saturday. 
Maybe it’s a good thing I did tell Ben about this. Maybe 
a good thing man, I could have walked in there got plugged, 
or a feioow come along, pose as an officer, and got me in 
a car, and says lets go in and see the shheiff or t;he'

, prlCerra^n here, dump me in the Bay or something. I says
maybe this is just the hand of God. So then George says,

. 'All right, the next move wi,ll be that 1'11 phone the District 
Attorney's office and mnd out who's in charge.' George 
ran up against astone waaiZ Nobody was there Saturday. 
They knew nothing. Cooldn't get through to nothing. It

■ just seemed like they were staling. So George says, 'I'll 
get ho;!! of someone el.se.' I don't know if it was Unruh, 
Jessel^Unruh or something. No, he put another call through

^ to the shheiff, she couldn't get the shherff. Then aft; er 
the DA, no. So I says, 'Benny, get Unruh.' And we sat at 
George's house. Now it's pushing 1 o'clock. And the next 
thing the phone starts ringing back and forth. And he gets 
the, ah, chief of police phones him down there. Chief of 
police says, 'We'll check on things, this and that.’ Phone 
you back,' Back and forth it went. ■ -

. ’So finally Jin the afternoon, maybe 3 o'clock or 
3:30, the chief of police confirms there's an L. L. Sandlid 
that’s a sergeant. Nobody I guess. So that's that. So we 
Tinl that much out. Now i.n t;he meantime we heard not a 
thing from the FF, the FBI department.

(You don't know whether Sandlid was up here?)

"No sir. I'm going to go a little further. No
■ sir, we didn't fdnl a thing out. They knew nothing about
it. Approximxaely 5:30, I was watching the clock off and on
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because there was a reporters, cameramen, waiting to come 
in on the thing. And about 5:30 the phone rings and George 
talks, and there’s another policeman jin the investigatonn 
department that's tilking to George and verify’ng that 
L.L. Sandlin, so forth. And they want to talk to me. So 
George puts me on. See. And he said, 'Mr. Owwn,’ he said, 
•I can verify that you talked to L. L. Sandlin Wednesday 
afternoon.1 Now San’din told this man, today, it was
Thursday morning, that he talked to me, and it wasn’t because 
I was up here Thursday. See. We had a conversation with 
him today. So I’ll verify it. ’Yes, you talked to him.
But we decided oft;er he made the appoinimcdt that it was the 
wrong thirg to talk to you up in Palo Alto. See. That we 
should talk to you here.* I said, ’Wed then, why didn't 
you nooify my brother, my wife, or George T. Davis?* Wed, 
he didn’t have an answer. See. I said, ’You phone me to 
make the appointment. And I says, come on around; you know 
I’ve got some threats.’ He says, ’Yes, I’ve read the 
report.’ And I hadn’t had time, I hadn’t seen him. I only 
told him about the first threat, I hadn.*t told him about 
the second threat. Saturday, after I came back foom Phoenix, 
see, but I was going to tell Sanni’ when I met him. My next 
interveew with him. See. And I said, ’I have a wife down 
there, two children, and a grandson; how about now?‘ Oh,‘ 
he said, ’dm sure there *1‘ be all right. Just a 
miswnieesbanding.» Yes, he should of put something, and 
they treed to apple polish the thirg and do something to it 
in some way. And in the meantime, I didn’t know that the
Associated Press was lnseinrng on an extension in George’s 
front room, and he heard this. See. The conversation to 
verify I had an appointment.

. (Yea.') '
"Finally he said, 'Wed, how do you feel now? 1 

I said, Weei, I feel a whole lot better when I f’nd out 
that this was Saldin, and it wean’ t somebody else. It 
makes me.’ ’Wed, I*m sure it will be ail right. Just let 

' thnngs go as they were before. When you come back in town, 
when you come in Monday or Tuesday, come on in and see us,‘
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and so forth. And then the last thing he said, ’Say, . 
Own,1 he sold, ‘the report' here someplace. Could I 
have your teepphone number and your address agaan.’ See. 
And with that then, George took the phone, and the Associated 
Press feioow, that got him. He said, ‘Boy, what kind of a 
police force is this that want to know your teipphone 
number,’ what and how (.tPey’rl handling things.

, "So that is the situatoon, and from now on, why
that’s as far as I can tell you. That’s it. And if Wes 
wants to say anything or if Mr. Hardester want to say 
anything, they can both confirm my part here at being in 
Oakland and so forth, and him telling me not to go over and 
see him, and taking me to his, the man thathe works for, 
Wes here, he's with, see.

(There was a car that almost ran you off the road.)

"Wen, I’ll tell you this here what happen. With 
George, I came in with George Davis that Monday morning, and' 
at Fifth and Mission, I got out of George’s car to go into 
the Chronicle. And as George pulled away foom the curb, • 
there was a, about a Ccddllac, was maybe a *66 or ‘65 or 7, 
pulled up with a heavy set Idaldnn-lookig man, with a cigar 
in his mouth and a hat on. He just pulled over and says, . 
’Say, was that George T. Davis who’s car you just got out
of?’ And with that I said, ’Who’s car?’ And scrammed inside
this building. I don’t know who that was, it maybe coxW 
have been someone who wanted George or reporter or 
something, I don’t know. And then I'm going to let B^ toll
you about the car. He knows the roads and that. We had a 
car pull up and almost stop dead in front of us a couple of 
tins, We're real slow. We couldn’t pass it. But his fist 
up, and the, one of the feioow that waan’t drivin’ kept 
looking back, so I took a pennil and a piece of paper, and 
started to get, got the lilensl number. And they saw me 
writing, they disappeared, they spin on it. But Ben can 
explain that to you. That was a strange thing. So, if 
there's any other questions you’d like to ask me now, I’ll 
answer them. Maybe Ben wants to say something. Maybe 
Wes does. I don’t know. Is there anything else you want 
to ask me?
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(Jerry, you say you know Eveeitt Eugene Bradley 
— Tape unintelligible — ) 4

"Yes. Yes. I met him. I know that he was affilialed 
with Dr. Mac Intyre. And I met him at the Embassy Auditorumi, 
place where they give all kinds of lectures and so forth. 
And I, two times, I shook hands with him once, and then I‘ 
seen him another time. y 1 •

Z whit ,
(Do you know a Dr. Boswells eewnln Orange?)

1 "Very weH. He don’t TVvi too .far from me. 'Yes. 
He has the blg Sunday school and church. Know him weH. 
He started Un a litt! garage or tent, in an orange groee, 
and now he has the largest Sunday school down there. Yes, 
I know Bob WHs, .

(Do you know of his affixation with Bradley?)
• "No, I don’t really. And I remember, right, I 

think Bradley was advertised to speak for. him once or 
something. I’m not sure.

(Rigit.) . /

"And I don’t know, am I wrong? I’m going back by 
memory. ' ’ •

(Yea, thats right.)

"WH, that’s lt. Thaa’s right. ’

■ / (Do you know^f a wan by the ’ame of Lorenz^?? (PhonySic) 
JackcTALorenze or Frsd^Ioreyzs?) .

/aw*-Ger». - Texas.- . .. " Jack or Fred Ruanze? You meanphe man that is
down in Mexico? ’ '

, (WeH, it could be. Originally this Fred Lorenze
is originally from Gerimay.) -

"Yes, he’s another. Yes, I ——
. (Drives a car with Texas pliali.)
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"Yes, yes. I don’t know him personally, but I’m 
familiar with those',' being mssef a minister and foioowing 
the advertis’ng of papers and hand bills. Yes. That name 
is famiiiar. But I don’t know any person  

(You don’t know the man personally?)

"No, I don’t know him personnaiy. No.

(Okay. Is there any question in your mind as to 
this initial engagement with these two men, that you were 
just a random choice for them? Is there any poossiblity 
that they could have been foiowwing you and then —-?)

”l don’t know. It’s very strange how that I could 
be downtown in this truck, this day t;o do this business, 
and how they would get in the back, and it makes me wonder, 
and think, I believe, aft;er think’ng much now. I really 
believe that the man approximately would say 35, that I 
told you was weei dressed, he seemed to be of the same ■
nationality. And my feeling was that he was the brains 
back of it or something.

(Well, in other words, they hopped on your truck. 
You didn’t invite them to -—)

"No. No. I didn’t invite them. It happened so 
fast. As my truck was there, I kept looking at the light 
at the side. If you look at a ‘49 Chevy custom cab, it’s
got a round window here and window in the back and you can 
see. And the taHest of these two younger feioows stepped 
on the running board and had one foot over, and I saw him 
coming over and of course, I’m wondering what he’s doing, 
but there*s nothing in the back of the truck. See. But 
some old hay that is layingon the thing. And he’s half 
way in, and the other one takes the door and he’s got it 
part opened with his head, ’Are you going towards Holyrood. 
West?’ I said,‘Like this way out Wilshire?* See. Cause I 
was clear on the right hand turn where you had to turn right.
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My blinkers on, I’m,going to turn right. See. And before 
I could okay it, see, he said, 'W^ll ride in the back,1 
and just help themselves. And they got into back and sat 
down, and they're not beside me, so nobody harm me.
They’re out in the open In the back.

(Now, if I understand what you are saying. One 
of the men that jumped in the back was the same one that, 
offered you the hundred dollar depoost.)

"No. No. That's a different one. You have three men 
• and a woman, and there was another one on the corner, that 

looked like the same nationality, that was standing about 
four feet foom him, look like he was interested i.n what they 
were saying, but wasn’t talking to them.- See.

, (This was .from the hundred dollar deposit fellww?)
"No. No. No. This was the first meeting on a 

Monday afeennoon. That was the first meeting. Yes.

(Now. When they wanted to meet you at 11 o'coock 
at night, a Tuesday night. Right?) '

”I made the appointment with the stalest one.
When I left him out on Sunset, he said, ‘I’ll meet you here 
on this corner at 11 o'clock tonight, and have the money to 
pay for your horse.’ He showed me no money yet. He said he 
had money coding, he was going to pick up.

(But then that was Monday?) '

"That was Monday nigh it.
. (Then you met them Monday night at 11:00.)

’ "I met him, just him. The others was ----- go ahead.

(And then the point was now, the next morning 
they come around here where you were staying.)
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"At the hotel, right. ’
(And they wanted to meet you at 11 o'clock that 

night.) •
"Again Tuesday night, they would have wanted to 

meet me at 11 o'clock.
(And where did they want you to meet them?)

"That would be down on Caalina Street, at the same 
place, that ret the little feHow out the day before in the 
evening to see somebody that worked in the kicchen. Thaa's 
alt. I

(Is the Ambassador Hotel at that corner?)
"Yes. Ah, no. That's t;he side street that goes 

down along the side of the side Ambbssador.
(Yes, that's what I meaan.)
"There is no automobile entrance there. But if 

you go down about a block, you’ll see a litte street that 
deadends to a fence, and a gate that opens up. You go 
through that gate and it takes you into the back of the ’ 
Ambassador on the si.de. See.

(When you said you had a speaking engagement in 
Omard that night, you coxudnt make it at 11:00. Right?)

"I couldn’t make it. Thaa's right.

■ (Were they very insistent that you try to make 
it that night?)

"Yes. Yes. Thaa's when I was offered to take the 
hundred dollar bill, give him a receipt, and they would have 
the tatenoo of the.money if I would delivw, be there and 
have the horse in the horse trailer. See.

(At 11 o'clock?)
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"At 11 o’coock with the horse, and then I was to 
pick my money up and take the horse where he wanted it.

(In other words, the hundred was the endorsement 
for you to break the engagement in Oxnard?)

"That’s right. It looked like, I feel that it was 
a come on. I do in botoom of my heart.

(In other words, you feel that they were striv’ig 
pretty har’d to get you to be there at 11 o’coock?)

' "Yes, they wanted very, very bad.

(Yea. When you made the offer of the date the 
next morning, they weree’t interested?)

"Weei, I couldn’t say that. I said, ’Well, look.* 
I said, ’Look, if he wants the horse at 11 o’clock and I, I 
can’t be there.’ See. Get it. ’Here is my card, phone me 
tomorrow morning at 8 o’clock.’

—- Tape Unintteligible -----

left a message, my wife had taken the message. Then I 
could have brought the horse from Oxnard to wherever • they 
wanted him to be. So I said, ’Here, phone me in the morning 
if he wants a horse.” I said, ’I wasted yesterday evening 
and stayed in a motel. Cost me $4.00, see. And nothings
happened.’ See. '

(Except they did offer’you the hundred dollars?)

/They fr the hundpd. d^ars The.night befrrl, the little feioow showed me the hundred, but didn’t offer it 
to me. Said,’ got a hundred, but I didn’t get all my money. 
’’ll have it in the morning at 8 o’clock,.’ ‘

(Yea, he still didn’t have it.)

’ "He didn’t show. The other fellow showed.
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(The well dressed?)

"The hellddessled felOow, the girl and another 
felOww in the car showed.

(Can you give a comprehensive descriptOon of 
the weH dressed — ) ,

"Ah, weH, the well-desssed feioow I would say hit 
between 165 to 175 pounds, in there. And he looked of, ah, 
a Latin type.

' 1 (Could he haw been from the Near East, from
Jordan’, or somewhere?) ■

"Yea, Yes. He could be either. Either an Indian, 
a Hindu, or something. He looked, to that type.

(Or he could be Mexican or Cuban-----)
"Yes. That's right, that's right. He wasn't an 

Ameeican. He was — that's right, that's right.

(What about his accent" Did he have an accent?)
"Very good Elfish. Very good English. As a good 

of English as the Utt! guy. The litt! guy that I thought 
was a Mexican. That's what got me. See. I said, 'Are you 
from Keelco?' 'No.' I said, 'WeH, you speak good Ennliss.' 
'No, I'm from Jordan.'

(Yea. Okay. He was about 5 uh ----  )

• "I would say he was about 5, for the little feioow,
I would say .v was around 5'3" or 4, and would weigh maybe 
about 135, 140 pounds. ,

(The hellddessled man?)
"Oh. no. The hellddlseled feioow I would say 

was about 5'8" or 9.
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(How old?)

"Around 35, between 30, 40, in there. I would 
say 35. Hilf way.

(Wrat was his hair like?)
"He had dark hair, see. And it wasn’t kinky, see. 

And it waan’t straight. It had kind of a like a —. He 
didn’t have any bear'd. He didn't have any long side burns. 
I mean he was neat.

_ _ (Right. Did he have any rings or anything that
would .— ?)

"Yes. He had a little ring. You caal them -­
what are they, cats-eye? Its not a pigeon red ruby. Wha’s 
the other*? I mean for two days I-’ve been trying to think
of tae names of those rings. One, no they’re kind of a 
gray color. . Poplar ring. Knat is ttie name? For two days
I can't thlnk of the -. I say cats-eye. '

(Okay. He had one of those.)

"And he had that ring on, that's right. Go ahead.

, (Shirt and tee?)

"No, not a saphire. No. No. No. He had on a 
yeioow, a yeioowish turteinec.k',• with a-----

(Turteeneck,, with a pendant on.)

"He had a round, Ikke a chain. Now it wasn’t a 
strap. There was a l’nk chain with a round thing hanging 
on it. • •

_ (And you had the impression the suit looked pretty 
good.)
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"His suit-look like a, weei it did. It had the 
late style. In fact like they had, like this here. And
the pockets are like this now. There’s a new style suit.
Latest thing out i.n a suit. .Allgator shoes. Man, his 
nails are mnicured.

(Anything distinctive about him?)

"No. Not too much. Just the little conversation, 
’Joe, couldn't make it, here’s the hundred dollars.' But he 
did ask for a -receipt for his hundred. Now I don’t know 
if that was to make it legal or what. ’-But if you give me 
the re.ceipt for the hundred, be there with the horse, yoo’ll 
have the other two hundred and that's it. See you at 
11 o’clock:.*

(When he showed you the^ hundred dollar he mentioned 
that he had more of these coming, didn't he?)

"No. Now this man didn’t. The littee fellow did 
the night before. The litte feHow said, ’I didn’t get 
all my money. I’m going to have more coming and I’ll have
it 8 o’clock in the morning, and I’ve got a hundred and I’ll 
have more of it of these.‘ And he held it see. He did’t . 
stick it out. But he’s not standing t;oo far from me. And 
he said, ’WeH look, take this hundred and deliver the horse 
tonight and he --— .* I said, ’Yes. I have a two horse 
trailer.’ I told him that Im bringing a pony down. I was 
only going to brirg only one pony down. But then when I 
did come I brought two more shetlands, and they’re at Ore 
Tucker’s for sale, now you see to help me out.

' (Were they rather insistent you bring your 
trailer right to Santa Catalina Avenue ---- ?)

"On that side street. See.

(Yea, at 11 o’dock?) (
"At 11 o’dock.
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